
Motion till Föreningsstämman 2023 

 

Städavtal för tvättstugan har avslutats, åtminstone under en provperiod. Vi som använder 

tvättstugan ansvarar i fortsättning även för renhållning, inte enbart av maskinerna utan även av 

lokalen. Därför föreslår jag följande beslut: 

- att bilda en intressegrupp för alla som vill använda tvättstugan med bl a gruppchatt på BoAppa 

- att BoAppas bokningssystem användes i stället för dagens 'pluppsystem' 

- att intressegruppen åläggs att göra upp ett städschema  

- att det före årsskiftet 2023-24 görs en utvärdering  

Ingrid Måhl 

 


